
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 15
van ROBRECHT BOTHUYNE
datum: 5 oktober 2016

aan GEERT BOURGEOIS
MINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BUITENLANDS BELEID EN 
ONROEREND ERFGOED

Kabinetten  -  Vergroening wagenpark

In het regeerakkoord staat dat onder het punt, vergroening van het voertuigenpark: 
“Innovaties in het ontwikkelen van duurzame voertuigen en het uitrollen van 
proefprojecten m.b.t. het gebruik van dergelijke voertuigen (bv. de trambus, de 
lichtgewicht bus) worden financieel ondersteund vanuit diverse beleidsdomeinen.”

Aan mijn collega Fournier gaf minister Homans mee dat er raamcontracten opgesteld 
werden voor zes types elektrische voertuigen en drie types hybride voertuigen. Het 
streefdoel voor aankoop van nieuwe wagens wordt opgetrokken tot een aandeel van 10% 
elektrische voertuigen tegen 2020.

1. Hoeveel voertuigen zijn in 2014 en 2015 en 2016 in dienst van het kabinet van de 
minister? Graag totaal aantal fietsen/auto’s per jaar en opdeling naar:

a) merk;
b) model;
c) pk;
d) ecoscore/CO2-uitstoot;
e) kostprijs;
f) brandstoftype (benzine, diesel, elektrisch, hybride, LPG, CNG) 

2. Via welke middelen (concrete stappen en budget) en op welke manier zal het 
ecologisch wagenpark aangemoedigd binnen het kabinet van de minister?

3. Inzake de raamcontracten: heeft uw kabinet ingetekend op die contracten? Welke is 
het streefdoel voor 2016/2017 en 2017/2018 inzake elektrische voertuigen? 

4. Het actieplan voor een groener wagenpark werd gefinaliseerd.

Op welke manier, via welke middelen (eveneens budgettair) en met welke timing zal 
de verduurzaming van het voertuigenpark nog verder uitgebouwd worden? 

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Geert Bourgeois (15), Hilde Crevits (19), Bart 
Tommelein (16), Liesbeth Homans (28), Ben Weyts (70), Jo Vandeurzen (31), Philippe 
Muyters (18), Joke Schauvliege (24) en Sven Gatz (13)



GEERT BOURGEOIS
MINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BUITENLANDS BELEID EN 
ONROEREND ERFGOED

GECOÖRDINEERD ANTWOORD
op vraag nr. 15 van 5 oktober 2016
van ROBRECHT BOTHUYNE

1. De gevraagde gegevens zijn opgenomen in de bijlage.

2. Wat betreft de aanmoediging van het ecologisch wagenpark, zijn de antwoorden per 
kabinet opgenomen in het onderstaand overzicht, op basis van de informatie die mij 
door iedere Vlaamse minister is verstrekt.

Kabinet Concrete stappen Budget
Bourgeois - nieuwe leasingwagen van de minister-

president sinds 14/10/2016: hybride 
BMW 7 (CO² uitstoot 45)

- 4 elektrische dienstfietsen aangekocht 
in 2016
- nieuwe leasingwagens KC's (eind 2017 

en half 2019): zo ecologisch mogelijk
- De poolwagens waar het kabinet 

gebruik van maakt zijn overgenomen 
van het vorige kabinet maar de 
kabinetsmedewerkers worden 
aangemoedigd om zoveel mogelijk 
gebruik te maken van het openbaar 
vervoer en van de dienstfietsen.

Budgetten in overeenstem-
ming met de omzendbrief 
dienstvoertuigen van 7 
juni 2013 (ref. BZ 2013/3)

Crevits De minister rijdt met een hybride 
leasingwagen van het merk Mercedes, 
die binnenkort wordt vervangen door 
een hybride wagen van het merk BMW.
Eind juli werden de leasingwagens voor 
de kabinetschefs vervangen door zo 
ecologisch mogelijke wagens.
De poolwagens waar het kabinet 
gebruik van maakt werden 
overgenomen van het vorige kabinet, 
maar de kabinetsmedewerkers worden 
aangemoedigd om zoveel mogelijk 
gebruik te maken van het openbaar 
vervoer en van dienstfietsen.

Budgetten in overeenstem-
ming met de omzendbrief 
dienstvoertuigen van 7 
juni 2013 (ref. BZ 2013/3)

Tommelein - De minister heeft het bestaande 
wagenpark moeten overnemen van zijn 
voorganger(s). Eerstdaags zal een 
Volvo V60 diesel, waarvan het 
leasingcontract aanving in de vorige 
legislatuur, vervangen worden door een 
plug-in hybride Volvo V60.

- Ook als er de komende jaren nog 
auto’s zouden moeten vervangen 

Aankoop of leasing gebeurt 
steeds op het kabinets-
budget, waarbij steeds 
rekening wordt gehouden 
met de ecologische aspec-
ten van de voertuigen.

Budgetten in overeenstem-
ming met de omzendbrief 



worden, zal gekozen worden voor 
ecologische varianten, zoals hybride, 
plug-in hybride of elektrische 
voertuigen.

- De kabinetsmedewerkers worden 
aangemoedigd om zoveel mogelijk 
gebruik te maken van het openbaar 
vervoer en van dienstfietsen.

- In 2016 werden 5 nieuwe fietsen 
aangekocht.

dienstvoertuigen van 7 
juni 2013 (ref. BZ 2013/3)

Homans De BMW van de minister zal vervangen 
worden door een Volvo XC90 hybride.
De komende jaren zal bekeken worden 
of de poolwagens die aan vervanging toe 
zijn, kunnen vervangen worden door een 
meer ecologisch alternatief.

54.249,92 euro (exclusief 
BTW) voor de wagen van 
de minister

Weyts Er worden offertes gevraagd voor de 
leasing van 2 elektrische en/of hybride 
voertuigen ter vervanging van 
dieselwagens.
De minister rijdt met een hybride 
voertuig.

/

Vandeurzen Bij de keuze van de nieuwe wagen van 
de minister wordt een hybride model in 
overweging genomen, rekening houdend 
met grote afstanden die het voertuig zal 
afleggen, en daarbij afwegend of hybride 
dan een duurzame oplossing kan bieden.

te bekijken i.f.v. het 
beschikbaar budget

Muyters Een nieuwe hybride wagen werd 
aangevraagd.
Het kabinet heeft fietsen aangekocht en 
de medewerkers werden voldoende 
gesensibiliseerd, zodat de verplaatsingen 
in de binnenstad, die ook het meest 
vervuilend zijn, met de fiets of met het 
openbaar vervoer gebeuren.

leasing

Schauvliege De huidige wagens zullen aan het einde 
van de lopende leasingcontracten 
vervangen worden door meer 
ecologische modellen.

cf. de omzendbrief 
dienstvoertuigen

Gatz Er zijn geen aankopen van nieuwe 
voertuigen meer gepland.

0 €

3. Voor de raamovereenkomsten van de Vlaamse overheid geldt dat in het 
toepassingsgebied van elke opdracht wordt bepaald wie kan afnemen van dat specifiek 
contract. Dit kan per opdracht variëren.
De kabinetten van de Vlaamse Regering vallen ook onder het toepassingsgebied van 
de raamcontracten van de Vlaamse overheid m.b.t. de elektrische en hybride 
voertuigen. Zij kunnen hiervan dus gebruik maken.



Het streefdoel voor 2016/2017 en voor 2017/2018 inzake elektrische voertuigen is per 
kabinet weergegeven in onderstaande tabel.

Kabinet Streefdoel
Bourgeois Er zijn momenteel geen nieuwe aankopen gepland.

De vervanging van leasingwagens zal zo ecologisch mogelijk benaderd 
worden.

Crevits Bij de vervanging van wagens wordt - binnen de contouren van de 
omzendbrief en van de budgettaire mogelijkheden - telkens gekeken 
naar de meest ecologisch mogelijke oplossing.

Tommelein Het hybride voertuig Toyota Auris (cf. de bijlage) werd aangekocht via 
het raamcontract.
Mochten er nog auto’s vervangen worden, zal gekozen worden voor 
ecologische varianten zoals hybride, plug-in hybride of elektrische 
voertuigen. Zoals hoger vermeld, zal in 2016 een Volvo V60 diesel 
vervangen worden door een Volvo V60 plug-in hybride; deze 
vervanging gebeurt weliswaar buiten het raamcontract.

Homans De wagen van de minister wordt vervangen door een hybride 
voertuig. Er zijn voorlopig geen nieuwe wagens nodig, maar indien dit 
wel het geval is zal er gekozen worden voor een ecologische variant.

Weyts In 2017 zullen 2 dieselwagens vervangen worden door 2 elektrische 
en/of hybride wagens.

Vandeurzen Er wordt bestudeerd of het nuttig en financieel haalbaar is om een 
bestaande kabinetswagen te vervangen door een elektrische wagen. 
Voorlopig zijn er geen nieuwe wagens nodig, reden waarom nog niet 
werd ingetekend op de raamcontracten.

Muyters -

Schauvliege cf. het antwoord op de deelvraag 2.
Voor dienstverplaatsingen wordt er vooral ingezet op het gebruik van 
openbaar vervoer en fiets, waardoor er momenteel geen nood is aan 
aankoop/leasing van bijkomende voertuigen.

Gatz 1 voertuig (Toyota Auris aangekocht eind 2015).
Thans zijn er geen nieuwe aankopen meer in het vooruitzicht gesteld.

4. De verduurzaming van het voertuigenpark zal nog verder uitgebouwd worden in 
functie van de behoeften van elk kabinet.
Bij vervanging van de bestaande wagens, wordt reeds geopteerd voor een duurzamer 
type wagen. Er is nu reeds een duidelijke trend naar ingebruikname van hybride of 
elektrische wagens. Ook is er bij de kabinetten van de Vlaamse Regering meer en 
meer aandacht voor het gebruik van openbaar vervoer en van dienstfietsen, als 
alternatief voor de wagen.

BIJLAGE

Overzicht van de dienstvoertuigen per ministerieel kabinet in 2014, 2015 en 2016.


